
Druk BRM nr 71/2009 
Projekt z dnia  27.03.2009 r. 

 
 

UCHWAŁA NR  
RADY MIEJSKIEJ W ŁODZI 

z dnia 
 
 

stanowisko Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie budowy parkingów  
w Łodzi   

 
     Na podstawie § 17 Regulaminu Rady Miejskiej w Łodzi, stanowiącego załącznik Nr 7  
do Statutu Miasta Łodzi (tekst jednolity Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z 2006 r. Nr 5, poz. 51,  
z 2008 r. Nr 230, poz. 2079 oraz z 2009 r. Nr 20, poz. 201), Rada Miejska w Łodzi 
 

 
uchwala, co następuje: 

 
 

§ 1. W związku z narastającym problemem deficytu miejsc parkingowych w Łodzi - 
Rada Miejska w Łodzi zwraca się do Prezydenta Miasta Łodzi Jerzego Kropiwnickiego o 
zintensyfikowanie działań zmierzających do rozwiązania problemu braku miejsc 
postojowych.  

W szczególności Rada Miejska wskazuje na celowość powołania 
międzywydziałowego zespołu, którego zadaniem byłoby nadzorowanie niezbędnych działań, 
do których należy wskazanie obszarów o największym deficycie miejsc parkingowych, 
wytypowanie możliwych lokalizacji parkingów, niezwłoczne przystąpienie do uregulowania 
stanów prawnych nieruchomości przeznaczonych pod budowę parkingów oraz znalezienie 
inwestorów lub podjęcie decyzji o prowadzeniu inwestycji finansowanej z budżetu Miasta. 
 

 
§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 

 
 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Łodzi 

 
 

Tomasz Kacprzak 
 
 
 
Projektodawcą jest 
Doraźna Komisja ds. Organizacji 
Ruchu Drogowego Rady Miejskiej w Łodzi 
 
 
 



 
 

 
Uzasadnienie 

 
 

Brak miejsc parkingowych w Łodzi jest poważnym i narastającym problemem, który 

nie zostanie rozwiązany bez aktywnych i skutecznych działań władz wykonawczych Miasta. 

W toku prac Doraźnej Komisji ds. Organizacji Ruchu Drogowego stwierdzono brak 

dostatecznej koordynacji działań poszczególnych Wydziałów Urzędu Miasta Łodzi, 

niedostateczne rozpoznanie potrzeb, a przede wszystkim – brak szczegółowego i realnego 

programu działań zmierzających do budowy parkingów, a zwłaszcza – brak przygotowanej i 

kompleksowej oferty inwestycyjnej Miasta w tym zakresie. W ocenie Komisji powołanie 

zespołu miałoby zapewnić odpowiednią współpracę właściwych jednostek organizacyjnych 

Urzędu. 


